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Raadsvragen 

Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie betreffende 

Aan de fractie 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 

Op 9 december 2019 heeft u onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de 
vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over "Waarborg veiligheid Den Helder": 

1) Wat zijn de exacte gevolgen van de maatregel van minister Grapperhaus om honderden agenten vrij te 
maken voor de beveiliging van officieren, advocaten en rechters voor de politie-inzet in de gemeente Den 
Helder? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details, waaronder het kunnen bieden van 
noodhulp en de aanrijtijden van politievoertuigen. 

2) Zijn er aanwijzingen dat bepaalde politietaken in Den Helder onder druk staan door de genoemde 
maatregel? Zo ja, waar blijkt dat precies uit en wat wordt gedaan om deze taken toch zo goed mogelijk uit te 
kunnen voeren? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details. 

3) Deelt u ook de mening dat er zo snel mogelijk structurele investeringen moeten komen vanuit het Rijk om 
de politie te ondersteunen, zodat de veiligheid van onze burgers zo goed mogelijk gewaarborgd blijft? Zo ja, 
wat heeft de burgemeester gedaan om dit kenbaar te maken bij het Rijk en zo nee, waarom niet? 

4) Deelt u de mening dat commerciële partijen of andere overheidsinstanties (tot op zekere hoogte) tijdelijk het 
gat kunnen opvullen m.b.t. eventuele politietaken die in Den Helder niet volledig kunnen worden uitgevoerd, 
totdat er structurele investeringen zijn vanuit het Rijk en deze effect sorteren? Zo ja, wat heeft de gemeente tot 
op heden op dat vlak ondernomen of is dat van plan te gaan doen en zo nee, waarom niet? Graag een 
gemotiveerd antwoord met zoveel mogelijk details. 

Ik beantwoord deze vragen als volgt. 

In de driehoek van het basisteam Den Helder van 11 december 2019 is gesproken over het 
capaciteitsvraagstuk van de politie en OM. De aanleiding hiervoor waren de vragen m.b.t. de extra inzet op 
het gebied van bewaken & beveiligen, demonstraties en de oproep van de politiebonden. Binnen de 
basisdriehoek Den Helder is de capaciteitsverdeling al langer een gespreksonderwerp, mede door de ligging 
van het basisteam Den Helder (Schagen, Texel en Den Helder). 

Afgesproken is dat er een raadsinformatiebrief, inclusief bijlagen, gestuurd wordt naar de drie gemeenteraden 
van de driehoek basisteam Den Helder te weten Schagen, Texel en Den Helder. In de raadsinformatiebrief 
wordt het standpunt van de driehoek weergegeven en hoe de driehoek gezamenlijk de uitdaging oppakt. Voor 
de beantwoording van uw vragen verwijs ik u naar de Raadsinformatiebrief Capaciteitsvraagstuk politie, met 
zaaknummer 019-036073. De vragen die extra toelichting behoeven voor Den Helder, beantwoord ik 
hieronder. 
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1) en 2) Voor het antwoord op de eerste twee vragen verwijs ik u naar Raadsinformatiebrief 
Capaciteitsvraagstuk politie 019-036073. 

3) Ja, ik deel uw mening over structurele investeringen in de politie organisatie. De gemeente Den Helder en 
de basisdriehoek Den Helder steunen de eenheidsdriehoek NH die geconstateerd heeft dat er niet alleen een 
sprake is van een grote druk op de politie bezetting, maar ook dat de vastgestelde formatie niet toereikend is. 
Deze is niet toereikend gezien de eisen die de samenleving nu en in de toekomst aan ons stelt. Gezamenlijk 
dragen we dit standpunt uit in de diverse overleggen met de ministerie(s). 

4) Nee, ik deel uw mening niet dat de taken van de politie door andere (tijdelijk) opgevangen kunnen worden. 
De taken van de politie dienen uitgevoerd te worden door de politie. Welke taken de politie uitvoert en welke 
taken meer of mindere prioriteit krijgen, bespreken we in de driehoek. Er zijn ontwikkelingen waarbij 
handhavers van de gemeente taken van de politie overnemen. Ook hier ben ik geen voorstander van, maar 
volg deze ontwikkelingen wel op de voet. 

De politie voert namelijk ook werkzaamheden uit die in eerste instantie niet bij de politie horen. Vaak heeft de 
politie vanuit het verleden een uitvoerende taak, terwijl de politie in principe alleen maar een adviserende of 
signalerende rol heeft. Een voorbeeld hiervan is het dossier verwarde personen. De politie stopt veel energie 
en tijd in de casuïstiek, zowel in de afhandeling als in de doorgeleiding, terwijl het vaak een zorgvraagstuk is. 
Dit is aangekaart en inmiddels is er een triagist vanuit zorg (GGD/GGZ) op de meldkamer die de meldingen 
doorstuurt naar de zorgpartners, waardoor de druk op de politie inzet is afgenomen. 

Vertrouwende u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 

Den Helder, 14 januari 2020 


